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Dagsorden Referat og bilag 
1. Budget 24/25  

 
Budget 2024 udarbejdes af Anders e er 
gennemgang af tal på dagens møde. 
Her fik vi også drø et: 
Mo onister: Vi vil gerne gøre reklame for at 
banerne bliver udny et mere, da der er 
tomme baner i ”prime me”. Lars sender 
nyhedsbrev og opfordre l et ”mo onist 
udvalg” mm. 
Skiltereklame skal forlænges (Thomas giver det 
en tanke om at finde flere skiltesponsorer).  
Bestyrelsen skal kontakte eksisterende 
skiltesponsorer i 2024. 

2. Klubmesterskaber/Lars Vi vil gerne a olde et klubmesterskab l 
foråret for hele klubben.  
Der nedsæ es et udvalg.  

3. Opfølgning på Yonextøj/Lars Planlagt møde med Yonex var aflyst, så intet 
nyt. 
E er mødet har der været dialog med Yonex og 
vi er i gang med at vælge ny klubkollek on. 
Mere info følger. 

4. Dato for næste generalforsamling/Lars 
Obs: dagsorden, hvem er på valg 

Generalforsamling planlagt l den 16/4, kl. 19 
 
Lars er på valg, genops ller 
Jan og Ane e er på valg, genops ller ikke 
  
Der planlægges videre på næste 
bestyrelsesmøde og Anders sørger for 
godkendelse af regnskab. 

5. Nye ltag i klubben? Registrering af Ungdomshold og venteliste skal 
op meres i klubmodul.  
Dvs. vi skal have de forskellige hold registreret i 
vores Klubmodul, så vi får et bedre overblik 



over de forskellige hold. Per taler med 
ungdomstrænerne og involverer Anders i . 
registrering. 

  
6. Nyt fra formand, SSU, USU og VETU = 

rundsendt på mail inden mødet 
Formand: 
Lars har a oldt møde med en anden 
udbyder/portal end Klubmodul og der var et 
par gode features, som vi ikke har nu.  
Lars har modtaget login, så systemet kan 
afprøves, hvis der er interesse for det. 
Der er ikke forskel i prisen på de 2 systemer. 
Der har været a oldt møde med Yonex i 
forhold l klubtøj. Det er sat på som punkt på 
dagsorden. 
 
SSU: 
Der har været mandefald l seniortræningen, 
det samme gælder desværre også l 
holdkampe.  
Sidste førsteholdskamp må e desværre 
aflyses, da der i sidste øjeblik kkede to skader 
ind og to sygdomme.  
Til næste holdrunde leder vi også med lys og 
lygte for at kunne sæ e to hold. Det er især 
damer, vi mangler. 
Vi har i SSU snakket om at a olde 
klubmesterskaberne sammen med ungdom og 
veteran igen. Og ønsker at se om det kan lade 
sig gøre at lave to rækker i senior, så man kan 
invitere voksen er og mo onisterne med. Der 
arbejdes på en weekend l foråret. 
 
USU: 
Der er fortsat stor e erspørgsel på pladser l 
ungdomstræning. 
Chris na, der træner Miniton, har meldt ud at 
hun ikke fortsæ er næste sæson, så det skal vi 
finde en løsning på.  
Til gengæld har vi a alt at mødes og drø e 
op mering af samarbejde mellem Ungdom og 
Miniton.  
Og så har der været afviklet holdkampe med 
en masse flo e resultater, så det bliver 
spændende at følge resten af sæsonen, og se 
hvor mange hold vi kan sende l DMU i år. 



 
VETU: Ingen input herfra 
 

7. Evt.  
Kommende møder: Næste bestyrelsesmøde: 28/2 kl. 19.00 

 

 

 


